
Referat fra FAU-møte 06. Februar 2023 

Tilstede: Torill, Magnus, Live, Cecilie Lyche, Grethe, Gianna, Thor, Anna, Barbara, Cecilie, Mirjam, 

Ada. 

Referent: Anna Medle  

 

Sak 1: Info fra Torill 

a. Kompani Sørkedalen: Torill Informerte om Kompani Sørkedalen. Elevene har vist på godt 

samarbeid på tvers av trinnene.  

b. Vinteraktivitetsdag: Det vil bli arrangert vinteraktivitetsdag onsdag 1. mars. I år vil det ikke 

være et tilbud om Wyller da skolen praktiserer gratisprinsippet.  

c. Elevundersøkelse har vært gjennomført, men er vanskelig å tolke fordi svarene blir 

prikket/streket pga få elever.  

d. Anleggsarbeidet i skolegården nærmer seg slutten. Det gjenstår ca 1 måneds tid. Skolen 

prøver å få til kunstgress på fotballbanen istedenfor asfalt, men usikker på om det får lov fra 

plan og bygningsetaten.  

e. Skolebiblioteket: Live informerte om skolebibliotek. Live fikk hjelp fra bibliotekssentralen til 

å rydde blant gamle bøker og mange nye bøker ble kjøpt inn så nå har skolen et oppdatert 

og aktuelt bibliotek. I tillegg har det blitt kjøpt inn nye koselige møbler og det har blitt malt. 

Live er tilgjengelig i biblioteket hver morgen. Skolebiblioteket har også en mappe på 

Showbie der de samler bokønsker, nyheter, boktips, etc. Det har vært ulike temaer i 

biblioteket så som Harry Potter, Fotball-VM, jul, engelske bøker samt vennskap & kjærlighet. 

Det har også vært arrangert bokkafé. Elvene har fått en spørreundersøkelse og den viser at 

20 av 28 liker å lese og den mest populære sjangeren er Fantasy.  Mange syns det er 

vanskelig å fokusere når de leser på skolen, derfor er det fokus på at det skal være stille på 

biblioteket. 17 elever svarer at de leser mer dette skoleåret enn tidligere år. Elevene ble 

spurt hvor ofte de leste og ikke alle leser 15 min hver dag i ukene så Live oppfordrer foreldre 

til å oppmuntre til daglig lesning.  

f. Torill informerte om møte med SaLTo (Sammen Lager vi et Trygt Oslo). Det er et tverrfaglig 

og tverrsektoriell samarbeid mellom Oslo kommune og Oslo politidistrikt for å forebygge 

kriminalitet og rusmisbruk blant barn og unge  

 

Sak 2: Info ang innsamling flasker 

a. 6. klass samler inn flasker til leirskole. Ada informerte om at resultatet av innsamlingen ennå 

ikke er kjent.  

 

Sak 3: Eventuelt 

a. Rekruttering: Kjartan Medle har meldt inn et forslag om at det etableres et utvalg for økt 

rekruttering til skolen og at han er villig til å lede et slikt utvalg. Både rektor og FAU var 

positive til dette. Dette har også vært drøftet i driftsstyret så det foreslås at Kjartan kan ta 

kontakt med Edvard og Benedicte som sitter i driftsstyret. Thor informerte også om at 

Sørkedalens vel ønsker å samarbeide om dette og ønsker møte med FAU. Kjartan inviteres 

inn i neste vel-møte 28. februar. 



b. Buss: Barbara informerte om at elever har opplevd problem med skolebussen; at den ikke 

stoppet på holdeplassen og barna har vært nøtt å gå langt langs veien.  FAU ved Thor skal 

melde dette inn til Ruter.  

c. Skolemiljø. Elever opplever stygt språk og atferd i skolegården. Torill informerte om at de er 

bevisst dette og jobber med det. Det oppfordres også til at dette blir et tema på 

foreldremøte neste uke. Klassekontakter melder inn til kontaktlærer.  

d. Hjertestarter: Det kom spørsmål om skolen har hjertestarter og det har de ikke. Det er ikke 

krav om dette.  

e. 17. Mai: Anna kaller in til et første 17. mai komité-møte i mnd-skifte februar/mars. Følgene 

sitter i komitéen: Miriam, Gianna, Ann-Kristin, Kristin, Anna og Gunter. 


